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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 15.08.2023 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Anne-Mette Andersen 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Jensen 
       Jørgen K. Hansen  
 
 

Referat  
• Havedagen og de grønne områder. 

Havedagen i juni var rigtig fin, mange var mødt op. Udover havearbejdet, var der 
også snak og hygge. Vi vil derfor i 2024 indlægge en havedag mere, for igen at 
forene det praktiske med det sociale. Det bliver i august, hvor der også bliver 
hentet haveaffald. 
 
For at sikre den optimale udsigt ønsker vi, at det noget vildvoksne hegn mellem 
Stævnen og Jollen bliver skåret ned til omkring 3 meter. Punket er på 
bestyrelsesmødet i GF Borupgård i september 2023.  

 
 
• Leje af Fælleshuset.  

Der blev vedtaget nye takster og principper for leje af fælleshuset. Disse vil blive 
sendt ud i nyhedsbrevet. 
 
 

• Legepladser. 
Der bliver færdig renoveret to legepladser i september 2023.  
Gård 1. Gyngestativet, som er ulovligt, ved legehuset vil blive skiftet, og 
der kommer nyt underlag.  
Gård 4. Underlaget ved det nye gyngestativ ved Staget vil blive skiftet.  
 
Disse 2 legepladser vil derefter opfylde de nye krav til offentlige legepladser. I 
2024 renoveres endnu en legeplads.  
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• Status på terrassebesøg vedr. privat brug af fællesarealer. 

Vi har været på terrassebesøg i de fleste af gårdhavehusene. Her har vi hørt 
beboernes ønsker, samt målt det inddragede areal op. Vi arbejder videre med 
projektet, så vi forhåbentlig har et konkret forslag til næste generalforsamling. 

 
 
• Skade på affaldscontainer.  

Vi har problemer med at få dækket de skader, som sker på vores containere. Det 
sker, når de skal tømmes og krogen hiver skævt. Helsingør Forsyning vil ikke 
dække skaderne, de mener at containerne er for dårlige, og at det er 
producentens ansvar. Vi arbejder på sagen og afventer en afgørelse fra Forsyning 
Helsingørs juridiske afdeling. 
 
 

• Affaldsspanden ved Fælleshuset 
Der vil blive bygget et rum ind i skuret, så den nye spand kan stå der. Dette sker 
af både æstetiske og praktiske hensyn. 

 
 
• Rottehul og rævehuller på vores fællesfælles areal.  

Der har været en skadedyrsbekæmper, som kunne konstatere, at vi har et 
rottehul, og at årsagen er utæthed i en nærliggende kloak. Han vil kontakte 
Forsyning Helsingør. 
 
Der er også et rævehul i skåningen ved æblestien. Her er taget kontakt til GF 
Borupgård, så vi kan få løst problemet i fællesskab.  
 

 
• Vinduerne på vestsiden af Fælleshuset.  

Det har regnet ind ad vinduerne. Vi fremskynder derfor renoveringen med nye 
fuger og lister. Der indhentes tilbud fra den tømrer, som skal bygge vores 
affaldsrum. 
 

 
• Dimensioner på ovenlysvinduer. 

Det er ikke længere muligt at få de oprindelige ovenlysvinduer. Firmaet AC-Tag 
kender til vores vinduer, og efter nye lovkrav kan man i dag kun få 4 lags vinduer. 
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De har ikke helt samme facon som de gamle, men det bliver vi nødt til at 
godkende.  
 
 

• Graffiti 
Vores nuværende abonnement på fjernelse af graffiti bliver opsagt. Vi har fået en 
aftale med et firma, hvor vi kun betaler for at få graffiti fjernet, når det er der. 
Det koster 500 kr. pr. m2, hvilket skønnes at være en besparelse på 10.000 kr. 
årligt forhold til abonnementet. 

 
• Eventuel 

Vi drøftede problematikken om vinduer i stalddørene. I skråningshusene har  
25 pct. vinduer. Er der en generel aftale eller er der dispensationer o.l.?  Vi 
undersøger, hvilke dispensationer, som der er givet i løbet af årene. 
 

 
• Næste møde 

Tirsdag den 03.10.2023 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 
 
 
For referat  

      Kirsten Aunel 
 


